
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styrelsens svar på motion från Christer och Maria Larsson ang. el och vatten på bryggorna 

 

 

Frågan om el på bryggorna har diskuterats under ett antal år. Klubben har en investeringsplan 

för elen i hamnen. I den planen ingår el på bryggorna i etapp 5, och då gäller det bryggorna A 

– E. 

 

För närvarande håller vi på att slutföra etapp 1 som innebär el till norra plan med avstick efter 

vägen. Nästa etapp, 2 är planerad till i år, och den är en förutsättning för el på bryggorna A – 

E.  

 

För närvarande så brottas vi med problemet att vassen försvinner, vilket innebär att vi måste 

prioritera någon form av vågbrytare för hamnen, det är en investering på minst 2,5 miljoner. 

Styrelsen hoppas att vi till höstmötet har ett förslag om hur vi skall lösa detta både praktiskt 

och ekonomiskt. Därefter kan vi ägna tid åt att fundera på hur vi går vidare med de planerade 

investeringarna när det gäller elen. 

 

När det gäller frågan om finansiering av speciella projekt som t ex el på bryggor så är det 

styrelsens uppfattning att ev. riktade medel skall komma från de medlemmarna, som nyttjar 

investeringen. 

 

Styrelsen kommer att jobba vidare med denna fråga för att på sikt kunna erbjuda 

medlemmarna platser med elström på bryggan. 

 

Med stöd av ovanstående anses motionen besvarad 

 

Styrelsen i Skoghalls Båtsällskap 


